

TRIP TO NEW YORK | Alternative from Germany

WIO/vocals | MANUEL/guitar | STEFAN/guitar | TIMO/bass | JAN/drums

Deutsch

Modern, jung und kraftvoll – so lässt sich die Band rund um Frontfrau Wio beschreiben. Kerniger, rougher, dreckiger Gitarrenrock mit weiblichem Gesang und englischen Texten. Viel Melodie, viel Herzblut und jede Menge Dramatik. Ihre Texte vermitteln eine klare Message und ihr Auftreten zeugt von Stärke und Selbstvertrauen.

Wie ihr Name schon verrät: Der Weg ist ihr Ziel.

Im Herbst 2011 gegründet und im Februar 2012 vervollständigt spielen „Trip To New York“ so viele Shows, wie es ihnen möglich ist. Durch verschiedene vorherige Banderfahrten der Mitglieder entstand schnell ein ausgereiftes und aussagekräftiges Live-Set. Im Mai 2012 setzten sie sich mit dem CubeAudio Team rund um Produzenten Markus Gumball (Guano Apes, Tamoto) zusammen und machten sich an die Produktion ihrer ersten Promo-EP.

English

Modern, young and powerful – that's how you could describe the band all around front woman Wio. A rough guitar sound combined with female vocals and english lyrics. A lot of melody, passion and drama. Their lyrics spread a clear message and their appearance reflects power and self-confidence.

As said by their name: Their way is their goal.

Founded in autumn 2011 and completed in february 2012, „Trip To New York“ keep playing as much shows as possible all over the country. By the previous musically experiences of all members, a mature and expressive live set was build up quiet fast. In may 2012 they sat down at one table with the „CubeAudio“-Team around producer Markus Gumball (Guano Apes, Tamoto) and started to work on the first E.P. called „Force, Despair and Confidence.“

Pictures



Mehr Bilder im EPK enthalten / more pictures included in the epk



Releases



Date: 01/2013

Title: Force, Despair and Confidence.

Tracks: 1. Reunited
2. Our Time
3. Break my Fears

Produced and recorded at
CubeAudio

Mastered by
Skyline Tonfabrik

Booking

Mail: booking@ttny.de
Stefan Kemper: +49 151 - 40 75 96 22
Manuel Schwarz: +49 151 - 61 349 482

WWW

www.triptonewyork.de
www.facebook.com/triptonewyork
Visit our press page for more (shows, pics):
press.ttny.de